
Az iroda informatikai hátterét az Ingatlan Forrás biztosítja. -- Tel.: 06-1/414-0667, www.ingatlanforras.hu, info@ingatlanforras.hu

Eladó Családi ház, 186 m2, 806 m2 telek, Vonyarcvashegy
398 000 € ( ~156 378 181 Ft )

Vonyarcvashegyen örökpanorámás családi ház eladó!

Adatlap sorszáma: #696900186

Szobák: 4 + 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Újszerű

Külső állapot: Újszerű

Fűtés: Cserépkályha - fa, szén

Építés éve: 2008

Kilátás: Panorámás

Tájolás: Dél

Komfort: Dupla komfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1. Magyar leírás

2. Deutsche Beschreibung

3. English description

Eladásra kínálok Vonyarcvashegy egyik csendes kis utcájában, egy csodaszép

örökpanorámás 3 szintes családi házat! A házból szép panoráma nyílik a

természeti tájakra és a Balatonra. Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik

szeretik a nyugalmat a csendet, és egy tágas otthonra vágynak. Ha szeretne egy

olyan ingatlant, ahol a reggeli kávéját úgy ihatja meg, hogy közben a balatoni

tájban gyönyörködhet, akkor ez az ideális otthon az Ön számára! Az ingatlan két

generáció számára is alkalmas, de akár a nyári szezonban üdültetésre is

használhatja. A ház szerkezeti állapota kiváló, nyílászárói fa hatású műanyagból

készültek, szép állapotúak és hőszigeteltek. A felső szinten kettő külön bejáratú

lakrész található, valamint a dupla garázsból is van lehetőség az ingatlanba

jutáshoz. A tetőtér félig be van építve, ahol most  jelenleg egy 30 m2-es nappali

van kialakítva, valamint egy mellékhelyiség is tartozik hozzá, emellett még egy

tetőtéri konyha kialakítására is van lehetőség.

Az amerikai konyhás nappaliban egy cserépkályha adja a meleget , valamit a

házban van padlófűtés is, az alsó szinten pedig radiátorok vannak kiépítve,

melyet egy gázkazán működtet.

Az ingatlanban kiépítésre került a fa tűzelésü rendszer is, egy kazán vásárlása

után van még egy fűtési alternatíva. Az elektromos rendszert 3 fázis biztosítja. 

A melegvíz boilerről működik, de gáz-cirkó táp lehetőség is van. Az ingatlanban

kiépítésre került egy központi porszívó is. A telek szépen gondozott, és

lépcsőzetes kialakítású, mivel kisebb domboldalon helyezkedik el a ház.

Ez az ingatlan remek, igaz?

Részletesebb információkért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon!

Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager

referenseit!

Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén!

Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos

bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes

konzultációt követve! 

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Ich biete zum Verkauf in einer ruhigen kleinen Straße von Vonyarcvashegy, ein

schönes 3-stöckiges Einfamilienhaus mit Panoramablick! Das Haus bietet ein

wunderschönes Panorama auf die Naturlandschaft und den Plattensee. Ich

empfehle es vor allem Menschen, die Ruhe mögen und ein geräumiges Haus

wollen. Wenn Sie eine Immobilie suchen, in der Sie Ihren Morgenkaffee trinken

können, während Sie die Landschaft des Plattensees genießen, dann ist dies das

ideale Haus für Sie! Das Haus ist für zwei Generationen geeignet, aber Sie

können es auch als Ferienhaus in der Sommersaison nutzen. Der bauliche

Zustand des Hauses ist ausgezeichnet, die Fenster und Türen sind aus

Holzkunststoff, in gutem Zustand und isoliert. Es gibt zwei separate Eingänge im

Obergeschoss und einen Zugang zum Haus von der Doppelgarage aus. Das

Dachgeschoss ist halb ausgebaut, wo sich jetzt ein 30 m2 großes Wohnzimmer

und ein Hauswirtschaftsraum befinden, und es besteht auch die Möglichkeit

einer Küche im Dachgeschoss.

Das Wohnzimmer mit amerikanischer Küche wird mit einem Kachelofen beheizt,

und das Haus verfügt über eine Fußbodenheizung, während die untere Etage mit

Heizkörpern ausgestattet ist, die von einer Gastherme betrieben werden.

Die Immobilie ist auch mit einer Holzheizung ausgestattet, mit dem Kauf eines

Heizkessels gibt es eine weitere Heizungsalternative. Das elektrische System ist

3-phasig.  Die Warmwasserversorgung erfolgt über einen Heizkessel, aber es

gibt auch eine Gaszirkulationsanlage. Ein Zentralstaubsauger ist ebenfalls in der

Immobilie installiert. Das Grundstück ist sehr gepflegt und stufenförmig

angelegt, da sich das Haus an einem kleinen Hang befindet.

Diese Immobilie ist großartig, oder?

Rufen Sie uns an, um weitere Informationen zu erhalten und einen Termin zu

vereinbaren!

Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home

Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das

für Sie am besten geeignete auswählen! 

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

I offer for sale in a quiet little street of Vonyarcvashegy, a beautiful 3-storey

family house with panoramic view! The house offers a beautiful panorama of the

natural landscapes and Lake Balaton. I recommend it mainly to people who like

peace and quiet and want a spacious home. If you want a property where you

can drink your morning coffee while enjoying the scenery of Lake Balaton, then

this is the ideal home for you! The property is suitable for two generations, but

you can also use it as a holiday home during the summer season. The structural

condition of the house is excellent, the windows and doors are made of wood-

effect plastic, are in good condition and insulated. There are two separate

entrances on the upper floor and access to the property from the double garage.

The attic is semi finished, where there is now a 30 m2 living room and a utility

room, and there is also the possibility of a kitchen in the attic.

The living room with an American kitchen is heated by a tiled stove and the

house has underfloor heating, while the lower floor has radiators, which are

operated by a gas boiler.

The property has also been fitted with a wood-burning system, with the

purchase of a boiler there is another heating alternative. The electrical system is

provided by 3 phases.  The hot water is supplied by a boiler, but there is also a

gas circulator supply. A central vacuum cleaner has also been installed in the

property. The plot is nicely maintained and has a stepped design as the house is

situated on a small hillside.

This property is great, right?

Please call for more information and to make an appointment!

If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home Manager!

We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation! 

Have a wonderful and productive day!


